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Styrelsemöte 
 

Tid: 27 augusti 2024 kl.19-20.45. Plats: Hemma hos Alenka 

Närvarande:  Lars Klasen, Alenka Jejcic, Kristin Persson, Anne Kawecki, Kerstin Karlsson, Lars Ljungdahl,  
Olof Näslund, Mats Johansson och Max Köster. 

1. Mötets öppnande 

Lars Klasén öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  

Lars K valdes till ordförande och Mats till sekreterare. Anne Kawecki och Lars Ljungdahl valdes till justerare. 

3. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  

Vi har blivit tillfrågade om att vara medarrangör till Global Aktionsvecka för fred och klimaträttvisa, som ska 
vara i ABF-huset 21/9 - 28/9. Vi sa nej till att vara med arrangör. 

SVT Södertälje vill intervjua oss om Telge Energis sammanslagning med Fortum. Lars Klasen kan deltaga, 
vilket meddelas deras journalist Arne (?). 

4. Avlämnade remisser 

Detaljplan för Visbohammar. Avgränsningssamråd inför ansökan om tillstånd till projekt-täkt enligt 9 kap. 
miljöbalken inom fastighet Sjunda 2:1. 

5. Aktuella remisser 

2024-09-13 Detaljplan för del av Tveta-Valsta 4:1 (Vekan) – granskning. Lars och Lasse ansvarar. 

2024-09-14 Detaljplan för Sandviken, Etapp 2. Lars och Lasse ansvarar 

2024-09-30 Bergtäkt Gerstaberg – NCC. Vi bildar en arbetsgrupp med Rolf Wahlström (Lars kollar med 
honom), Mats, Kerstin och Hasse Hansson (Lars kollar med honom). 

2024-10-22 Odlingsstrategi 2025 Södertälje kommun. Anne och Kristin tar hand om den. 

2024-10-31 Framtid Södertälje – Översiktsplan 2050. Den är väldigt omfattande – och viktig! Därför ska vi 
alla ta del av den. Tas upp som en diskussionspunkt på nästa styrelsemöte. 

6. Genomförda aktiviteter 
Medborgardagen 25/5-24. Vi deltog på Södertälje kommuns Medborgardag i stadshuset med dels bokbord, 

dels ett föredrag: ”Naturens röst i remissdjungeln. Om Naturskyddsföreningen och vår roll i kommunens 

utveckling”. Väldigt få besökare vid såväl bokbord som föredrag, vilket också speglar Medborgardagen i 

allmänhet. Något att beakta nästa gång vi blir inbjudna! 

Vandring i Yttereneby Naturreservat 26/5 -24. Yttereneby naturreservat är en verklig pärla! Den visade 

dessutom upp sig i sin allra finaste skepnad i det vackra försommarvädret. 15 deltagare plus guiden 

Carolina Hauk, Södertäljes naturreservatsförvaltare.  

Våravslutning vid Måsnaren Koloni 11/6 -24. 17 deltagare. Det blev först ett föredrag om invasiva växter av 
Södertäljes kommunekolog Mari Nilsson, sedan fika, mingel och musik av folkmusikgruppen PiVO. Kvällen 
avslutades med att gå runt i fina Måsnaren Koloni och titta på hur man där bekämpar t.ex. jättebalsamin. 

7. Kommande aktiviteter 

Se aktivitetskalendern. 
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Naturskyddsföreningen i Trosa önskar att vi annonserar deras KlimatHoppMöte med skogsdebattören Lina 
Röstlund den 14/9. Beslutades att vi gör så. 

Klimatvandringen till Lina den 7/9: Mats och Hasse Hansson (som blev tillfrågad efter mötet) ansvarar för 
vandringen. Även Lena Wiklund, Sv. Kyrkan, och Madeleine Söderström, klimatvandra.se, medverkar. 

Rundvandringen i Uddabergets naturreservat: Max berättade att reservatet inte beslutats officiellt ännu 
men att det inte påverkar programmet. 

8. Höstprogrammet - läget 

Många anmälda till svampexkursionen den 8/9; inte många platser kvar. 

9. Övrigt 

Vi har blivit inbjudna att medverka vid Naturskyddsföreningens besök 10-11 oktober på skolor i Södertälje. 
Det rör projektet Mer friluftsliv i skolan, vilket syftar till att lära pedagoger i f-9 väva in sin ordinarie 
utbildning utomhus. Kristin, som är engagerad i Naturskolan i Södertälje, tar kontakt med projektet. 

10. Nästa möte 

Nästa möte blir den 24/9 kl. 19 hos Olof. 
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Mats Johansson   Olof Näslund   Lars Ljungdahl  


